
Fau møte 16.03.2022 

Tilstede: Kjersti Berg, Marianne Hoff,  Silje Halvorsen, Silje Tønnesen, Anita Andreassen, Mari Klette, 

Ida Knædal. 

KLASSESAMMENSLÅING: 

 Sammenslåing 3 og 4 klasse- Etter påske , Status:  

Det er orientert at det vurderes, men ingenting er bestemt. Det er for dårlig planlegging og dette  

burde vært avklart før. 

Det skal være et møte over helga mellom rektor og lærere. 

Fau blir involvert etter at disse har blitt enig. Det er uheldig at vi ikke blir involvert før i prosessen. 

Fau kommer til å sende en henvendelse til avd.direktør og henvise til gjeldende 

kommunestyrevedtak om fulldelt skole. 

 

Risikovurdering: Psykososialt miljø, pedagogisk forsvarlig, knyttes opp mot sammenslåing til høsten 

,men først  stiller vi spørsmål om dette ang. sammenslåing mellom 3 og 4 klasse etter påske.  

Lærere har lagt opp en læreplan for hver klassen og i tillegg individuell opplæring. Hvordan skal dette 

ivaretas av en lærer som får beskjed så kort tid før? 

  Er det tatt med i beregningen at dette kan resultere i utbrenthet/ sykemelding blant lærere,  og at 

elevene ikke får den opplæring de har krav på? 

Fau stiller spørsmål om  «Forskrift til opplæringsloven Kapitel 14 a » , angående elevtall og 

lærerdekning, blir ivaretatt?  

Fau følger opp sak ang overflytting av ressurser mellom helse og skole. 

Fau stiller med en representant på fagdagen , 17.03.22, der ressursfordelingsmodellen skal 

diskuteres. Og er også representert i arbeidsgruppa. 

 

 

S:U representanter: Leder:  Marianne Hoff 

Christina trer inn når hun er ferdig med permisjon. 

 

Psykososialt miljø Ungdomsskolen: 

Det rapporteres om en del skjult mobbing og ukultur blant elever. 

Fau har undersøkt muligheten får å få støtte fra mobbeombudet i Nordland. 

Mobbeombudet er positiv til å besøke saltdalsskolen, men må ha søknad fra kommunalt hold. 

 



 

 


